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 RM – KSS.0012.21.05.2022 
 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 16 maja 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22. 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył o godz. 10:05 Przewodniczący 

Komisji Stanisław Zaborowski witając członków Komisji, Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Dyrektora GOSTiR w Rzgowie 

Radosława Bubasa oraz Włodzimierza Kaczmarka z Urzędu Miejskiego w Rzgowie.  

  

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski na podstawie listy obecności 

poinformował, że obecnych jest 4 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do 

podejmowania decyzji. Nieobecny Paweł Redzynia. Lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad.3. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Okresowy przegląd placów zabaw w Gminie Rzgów- objazd Gminy.  

5. Zaopiniowanie proponowanych zmian w cenniku GOSTiR w Rzgowie. 

6. Wolne wnioski.  

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski zawnioskował o zmianę kolejności punktów 

w porządku posiedzenia, tj. zmianę punktu 4 z punktem 5.  

W głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Komisja Spraw Społecznych 

przyjęła wniosek o zmianę porządku posiedzenia.  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Zaopiniowanie proponowanych zmian w cenniku GOSTiR w Rzgowie. 

5. Okresowy przegląd placów zabaw w Gminie Rzgów- objazd Gminy.  

6. Wolne wnioski.  

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.4. 

Proponowane zmiany w cenniku GOSTiR w Rzgowie przedstawił Dyrektor GOSTiR w 

Rzgowie Radosław Bubas. Cennik stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Dyrektor Radosław Bubas podkreślił, że oczekiwania płacowe instruktorów są coraz wyższe. 

Pomimo to stawki zaproponowane w cenniku GOSTiR są bardzo atrakcyjne na rynku w 

stosunku do innych obiektów.  

Członek komisji Marek Bartoszewski zapytał do czego uprawnia bilet jednodniowy.  
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Dyrektor wyjaśnił, że uprawnia on do jednorazowego wejścia na teren obiektu na cały dzień z 

możliwością korzystania ze wszystkich zajęć i siłowni.  

Członek komisji Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy kluby korzystające z hali nie wnosiły 

zastrzeżeń do podwyższenia cen.  

Dyrektor Radosław Bubas odpowiedział, iż kluby korzystające z hali w pełni rozumieją i 

akceptują wzrost cen, ponadto korzystają one ze zniżek, które im przysługują.  

Burmistrz Mateusz Kamiński zapytał jak zmiana cen wpłynie na wynik finansowy GOSTiR.  

Dyrektor Radosław Bubas wyjaśnił, że po zmianie cen po roku czasu ich obowiązywania 

Hala zarobi ok 400-500 tys. zł więcej, jednakże to i tak nie pozwoli na zwiększony zarobek.  

 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski poddał pod głosowanie przyjęcie pozytywnej 

opinii.  

W głosowaniu: 4 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała zmianę cennika GOSTiR przedstawioną przez Dyrektora.  

 

Ad.5. 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski o godz. 10:25 zaprosił Komisję na objazd 

gminy.  

Protokół z okresowego przeglądu placu zabaw w gminie Rzgów stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad.6. 

Brak. 

 

Ad.7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski  

o godz. 13:30 zamknął posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  

 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

 

                    PRZEWODNICZĄCY  

       KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH  

 

 

         Stanisław Zaborowski  


